
Referat fra 
bestyrelsesmøde mandag den 8. maj 
2023 

           Boligafdelingen og 
Ejerforeningen Sortemosen 

Deltagere: Henrik (211), Trine (145), Siff (75), Bente (74), Christian S. (215), Hans Henrik 
(89), Pernille (76) 

Nicklas Gammelgaard fra KAB deltog under den første del af mødet. Grønt udvalg v. 
Susanne (55) og Eva var inviteret, men havde ikke mulighed for at deltage. 

Afbud: Christian M. (175), Ulf (126), Susanne (55) 

Sted: Hækmosen 2F 

1. Valg af referent – Pernille (76) 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 27. marts og dagsorden – godkendt 

3. Nyt fra ejendomskontoret – ikke noget nyt. Beboersager: ansøgning fra beboer om 
at opsætte hegn fremfor avnbøg i skel. Ansøgning behandlet. Beboer får skriftligt 
svar med afslag. Trine (145) sørger for det. 

4. To-do-liste: Den lille legeplads er færdig – enighed om at det er nogle gode 
forbedringer, der er udført, og at det relativt lille rådighedsbeløb har strakt langt. 

5. Mose- KAB og organisationsmøde – der har ikke været afholdt møder siden sidst. 

6. Eventuelt – der var ikke noget til eventuelt 

Inden den ordinære dagsorden, var der en længere drøftelse af oplæg fra Grønt Udvalg. 

Det var planlagt, at repræsentanter fra Grønt Udvalg skulle have deltaget, sammen med 
Nicklas Gammelgaard fra KAB, til fremlæggelse og efterfølgende drøftelse af den 
praktiske gennemførelse (inkl.økonomi), dels af oplæg fra Grønt Udvalg, dels rapport fra 
konsulent fra KAB, Sara Berg vedr. biodiversitet. Da Grønt Udvalg ikke havde mulighed for 
at deltage, var der en længere drøftelse af historik, forskellige syn på græsslåning i 
bebyggelsen, konklusioner fra visionsmødet i 2019, udvalgenes rolle ift. bestyrelsen m.m. 

Bestyrelsen ønsker et tæt og konstruktivt samarbejde med ejendomskontorets 
medarbejdere vedr. fremtidig plejeplan for de grønne områder i bebyggelsen. Nicklas 
Gammelgaard fra KAB nævnede, at medarbejdere fra ejendomskontoret skal på kursus i 
biodiversitet.  

Der opnåedes enighed om, at vi har behov for at evaluere på den oprindelige plejeplan, 
som har været afprøvet i en testperiode. Bestyrelsen ønsker grønne indsatser, der samler 
og kan skabe fælles begejstring, og har derfor brug for at arbejde yderligere i dybden med 



emnet. Bestyrelsen ønsker bred beboerinvolvering, hvorfor der planlægges ekstraordinært 
beboermøde/generalforsamling til efteråret. 

Næste møde: 13. juni kl. 18.30-21.00 (obs! Udvidet mødetid), Hækmosen 2F.  

Eneste punkt på dagsordenen er gennemgang af plejeplan for de grønne områder. Grønt 
Udvalg deltager under denne del af mødet.  

Efterfølgende evaluerer bestyrelsen på plejeplanen og forbereder ekstraordinært 
beboermøde/generalforsamling til efteråret. 

Trine sørger for et let måltid til bestyrelsen, efter besøget fra Grønt Udvalg. 

  


